
Styrelsemöte 2022-02-02

Närvarande via Skype: Stig Petersson, Anders Olofsson, Martin Sjöblom, Mats Engdahl, Fredrik Henry, Per 
Jarnefors

 Möte öppnas.
 Dagordningen godkänds.
 Genomgång av föregående protokoll, inget att anmärka.
 Lägesrapport från ansvarsområdena.

-Ekonomi, Ander hade genomgång av bokslutet för 2021.
-UC, Ok.
-Soprum, Ok men väldigt mycket runt jul. Framför allt kartong. Är det fullt så går det inte att fylla på mer 
utan då får man ta med det hem alt. slänga på återvinningen.
-Belysning, Det har bytts en propp och det var därför 5st lampor var släckta samtidigt. 

 Inkomna frågor,
-Läckage 220116 – Åtgärd, ny plast?

Stig gick genom vad som är gjort och vad som behövs göras och frågade om vi ska byta ut ledningen från
undercentralen till hus 166. Styrelsen beslutade att det är lika bra att ta även denna kostnad att byta till plaströr 
nu när det är uppgrävt och kostnaden blir mindre än att behöva gräva upp igen. Då denna åtgärd även 
minimerar risken för nya vattenläckor på denna sträcka. Som det ser ut i dagsläget så kommer dessa kostnader 
att kunna finansieras av pengar som finns i reparationsfonden. Förhoppningsvis så ska detta göra att vi slipper 
vattenläckor i framtiden (i alla fall på dessa sträckor) men det finns ju inga garantier.

-Inför årsmötet 2022-03-13, rapporter, motioner, mm.
Vi gick igenom detta och hälsar alla välkomna till årsmötet.
 

 Övriga frågor.
-Vårstäddag.

Städdagen i vår planeras till den 9 april 2022 kl 10,00 samling vid anslagstavlan, nedre garagen.

 Nästa möte blir den 13/3-22 efter årsmötet.

 Möte avslutas.

Vid protokoll Justerare

Martin Sjöblom Stig Petersson


